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INTEGRATION OF UKRAINE IN THE CONTEXT  

OF INTERNATIONAL GLOBALIZATION: STRATEGIC PERSPECTIVES 
 

This article has formed the basis of the resulting indicators for analyzing the problems and prospects for 

the development of regional integration processes on the basis of theoretical and logical analysis, taking into 

account the strategic directions of development of the domestic economy and the world economy, which creates the 

basis for a comprehensive detailed analysis and makes it possible to justify strategic decisions in the formation of 

countries of associations in the system of world integration, increasing their efficiency and effectiveness. 
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Table 3. Fig. 5. Ref.: 14 titles. 
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ИНТЕГРАЦИЯ УКРАИНЫ В УСЛОВИЯХ МЕЖДУНАРОДНОЙ 

ГЛОБАЛИЗАЦИИ: СТРАТЕГИЧЕСКИЕ ПЕРСПЕКТИВЫ 
 

В данной статье был сформирован базис результирующих показателей для анализа проблем  

и перспектив развития региональных интеграционных процессов на основе теоретико-логического 

анализа с учетом стратегических направлений развития отечественной экономики и мирового хозяйства, 

что создает основу для всестороннего детального анализа и дает возможность обосновать стратегические 

решения в вопросе формирования стран объединений в системе мировой интеграции, повышения их 

эффективности и действенности. 

Ключевые слова: региональные интеграционные стратегии; кривые роста; интеграционные 

процессы; стратегическое позиционирование. 

Табл. 3. Рис. 5. Библиогр.: 14 назв. 
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